
KONFERENCJA PODSUMOWUJĄCA PROJEKT AKTYWIZACJA SPOŁECZNO – 

ZAWODOWA 

 

 

Projekt  systemowy realizowany przez gminę Połaniec pn. „Aktywizacja 

społeczno – zawodowa osób korzystających z pomocy z terenu Miasta i 

Gminy Połaniec” dobiegł fazy końcowej. Konferencja podsumowująca to 

działanie realizowane ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki -  Człowiek – najlepsza inwestycja, Priorytet 

VII - Promocja integracji społecznej, działanie 7.1 - Rozwój i upowszechnianie aktywnej 

integracji, Poddziałanie 7.1.1 - Upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 

społecznej, odbyła się 20 grudnia 2012 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy 

Połaniec. 

 

Zostali na nią zaproszeni zarówno ci, którzy projekt wymyślili, napisali, uskutecznili, 

realizowali jak i beneficjenci tegoż działania. Swoją obecnością zaszczycił Członek Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego – Piotr Żołądek i Wicestarosta Powiatu Staszowskiego – 

Michał Skotnicki. Nie zabrakło władz gminy: Burmistrza Miasta i Gminy Połaniec  - Jacka 

Tarnowskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej – Stanisława Lolo, Skarbnik Gminy – 

Małgorzaty Żugaj, a także pracowników OPS zaangażowanych w realizację projektu.  

Spotkanie otworzyła kierownik OPS – Anna Wolska witając przybyłych i dziękując 

wszystkim za to, że ten projekt udało się zrealizować. Podsumowania realizacji tegorocznej 

edycji dokonała koordynator projektu – Dominika Reichert i asystent koordynatora – Łucja 

Maćkowska przedstawiając projekt od strony merytorycznej: cele, założenia, stosowane 

narzędzia i metody, osiągnięte rezultaty,doświadczenia i wnioski.  
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Projekty tego typu w życiu lokalnego środowiska odgrywają ważną rolę i mają swój 

konkretny wymiar. Zaproszeni goście zabierając głos niejednokrotnie podkreślali, że  

realizacja projektu systemowego pomaga w przezwyciężaniu trudności, zapobieganiu ich 

powstawaniu, w zaspokajaniu elementarnych potrzeb życiowych, prowadzi do 

usamodzielnienia oraz dąży do ich uaktywniania we wszystkich możliwych obszarach życia 

społecznego. A wiedza zdobyta  przez uczestników podczas kursów, warsztatów, podjęcie 

nauki i innych form aktywizacji ma  przyczynić się do sukcesów na otwartym rynku pracy. W 

podziękowaniu za pomoc i wsparcie przy realizacji zadania Burmistrz - Jacek Tarnowski 

wręczył Wicestaroście - Michałowi Skotnickiemu i Członkowi Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego - Piotrowi Żołądkowi, pamiątkowe obrazy.  

Miłym punktem konferencji było wręczanie dyplomów i złożenie podziękowań i gratulacji  

dla uczestników projektu. Certyfikaty beneficjentom wręczali - kierownik OPS - Anna 

Wolska, Burmistrz- Jacek Tarnowski, Przewodniczący Rady Miejskiej - Stanisław Lolo oraz 

Członek Zarządu Woj. Świętokrzyskiego - Piotr Żołądek i  Wicestarosta - Michał Skotnicki. 

Ostatnim punktem konferencji był wspólny poczęstunek. 
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